

Panasonic / Rasonic 掛牆分體式空調機/纖巧型掛牆分體式空調機/窗口式掛牆分體式空調機 標準安裝服務收費

<b>A) 掛牆分體式空調機 / 纖巧型掛牆分體式空調機標準安裝服務收費</b>	
<b>產品類別</b>	<b>標準安裝服務收費 (港幣)</b>
1 匹	\$ 1,800 (每台)
1.5 匹	\$ 2,000 (每台)
2 匹	\$ 2,200 (每台)
2.5 匹	\$ 2,400 (每台)
3 匹	\$ 3,500 (每台)
<b>B) 窗口式掛牆分體式空調機標準安裝服務收費</b>	
<b>產品類別</b>	<b>標準安裝服務收費 (港幣)</b>
3/4 匹 - 1 匹	\$ 1,500 (每台)
1.5 匹 - 2 匹	\$ 1,700 (每台)
<p><b>分體式空調機標準安裝服務項目包括：</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1) 包雪種銅喉，PVC 去水喉，保温膠及控制線 ( 各 16 呎及明喉 )。</li> <li>2) 包安裝所需雪種。</li> <li>3) 包開玻璃窗窿 1 個 (3 吋乘 4 吋)</li> <li>4) 接駁跟機電源線至機旁電源位(客戶需提供合適的電力裝置)。</li> </ol> <p><b>(註 1: 安裝分體式空調機必須先安排上門現場視察報價(睇位)，睇位費為港幣\$150/每次。)</b></p>	
<b>額外工程/ 附加服務收費表</b>	<b>收費(港幣)</b>
額外雪種喉連雪種、隔熱膠套及控掣線 (明喉)	\$ 70 (每呎)
額外 PVC 排水喉連隔熱膠套 (明喉)	\$ 25 (每呎)
拆舊分體式空調機 (1 拖 1) / (1 拖 2) / (1 拖 3)	\$550/\$650/\$750 (每套)
搬走舊分體機空調機	免費
室內牆鑿直徑 3 吋窿及英泥沙修補 (厚 4 吋/8 吋)	\$ 180/\$250 (每個)
新加冷氣電源供電蘇座(10 呎內)	\$850 (每套)
封普通透明玻璃 / 壓花玻璃 / 磨沙玻璃 (2 分(厚) x 20 吋 x 30 吋以內)	\$300 / \$400 / \$500 (每件)
室外散熱機安裝吊架或撐架：鋁角 / 不銹鋼	\$550/ \$800 (每個)
加裝機尾制或急停制(30 呎內)	\$650 (每套)
室外散熱機加裝不銹鋼水盤	\$650 (每個)

安裝時，同時安裝 Wifi adapter(不包括設定及教用) (客人需自行購買 Wifi adapter)	\$100 (每套)
安裝後，再安排師傅上門安裝 Wifi adapter(不包括設定及教用) (客人需自行購買 Wifi adapter)	\$380 (每套)
愉景灣額外服務附加費	\$200 (每台) (睇位) \$380 (每台) (安裝)
離島、禁區及遍遠地區額外服務附加費	\$200 (每台) (睇位) \$另議(每台) (安裝)
向屋宇署呈交小型工程完成證明書 MW05(如符合小型工程的簡化規定情況下)	另議

備註：

- 1) 安裝分體式空調機必須先安排上門現場視察報價(睇位)，睇位費為每次港幣 \$150。若本司提供上門睇位服務後，客人的安裝位置不合適安裝或客人不經本司安裝新購買的分體式空調機，此睇位費不會發還或退回。睇位服務後，本司將向客人提供報價單。客人需於 30 天內回覆確定同意安裝報價及完成該安裝服務，已繳付之睇位費港幣\$150 將於分體式空調機之安裝費中退回。
- 2) 分體式空調機安裝服務只適用於全新購買及未曾安裝之 Panasonic 或 Rasonic 樂信之分體式空調機。
- 3) 本價目表純屬參考之用，如遇情況特殊，價目將會另議。所有額外工程/ 附加服務由安裝師傅報價作準。
- 4) 其它不在上述額外工程 / 附加服務之內的項目(包括小型註冊工程申請費、棚架工程)均需另行報價。
- 5) 空調機安放位置需由客人先與共同業主/業主立案法團、物業管理公司、房屋署等商討有關使用公用部份的權利並取得許可，工程展開前客人必須與師傅確認安裝細節，如於施工開始後，安裝位置因有爭議而需要重新安裝或更改位置，客方必須支付拆卸及重裝之全部費用。
- 6) 提供 1 年安裝工程保養服務(由完工日起計)。保養包括: i) 空調機鋁架(新安裝) ii) 窗口玻璃膠封口。保養不包括之項目: 搭棚及安全架，需由客人負責提供。或由於不良保養引致的問題(如因欠定時保養引致空調機去水喉漏水或室內機漏水)。
- 7) 分體式空調機標準安裝服務並不包括重新安裝、拆卸舊機、代運送或設置產品以外之設備及裝置等。
- 8) 客人提供之電力設施需符合電力(線路)規例 Code of Practice for Electricity (Wiring) Regulations。
- 9) 額外工程及附加服務需於標準安裝時一併進行及完成，否則需加收額外附加服務費。

- 10) 於安裝時，客戶必須出示產品保修記錄卡及由香港或澳門經銷商發出的正式發票予本公司技術員查閱。
- 11) 客戶必須先清除障礙物及提供適當之工作空間，以便進行安裝服務。如需本公司額外提供搬機服務，則需另收費。
- 12) 若安裝位置不適合、因技術理由而不能安裝或有安全性問題，本公司有權拒絕提供安裝服務。
- 13) 安裝服務只適用於信興集團公司銷售的香港行貨。
- 14) 若有任何爭議，本公司保留最終決議權。

如需預約安裝服務，請按此聯絡我們。

Panasonic and Rasonic Split Type Air Conditioner / “Smaller” Series Split Type Air Conditioner / Window Split Type Air Conditioner Standard Installation Service Fee

<b><u>A) Split Type Air Conditioner / “Smaller” Series Split Type Air Conditioner Standard Installation Service Fee</u></b>	
<b><u>HP</u></b>	<b><u>Standard Installation Service Fee (HK\$)</u></b>
1 HP	\$ 1,800 per unit
1.5 HP	\$ 2,000 per unit
2 HP	\$ 2,200 per unit
2.5 HP	\$ 2,400 per unit
3 HP	\$ 3,500 per unit
<b><u>B) Window Split Type Air Conditioner Standard Installation Service Fee</u></b>	
<b><u>HP</u></b>	<b><u>Standard Installation Service Fee (HK\$)</u></b>
3/4 HP - 1 HP	\$ 1,500 per unit
1.5 HP - 2 HP	\$ 1,700 per unit
<p><b><u>Scope of the Split Type Air Conditioner Standard Installation Service:</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1) Include refrigerant pipe, PVC drain pipe, pipe insulator, control wire between indoor and outdoor unit (16 ft. long for each and surface pipe).</li> <li>2) Include refrigerant filling.</li> <li>3) Include drill one hole on window glass (3 inch x 4 inch)</li> <li>4) Connect the supplied power supply cable to the power supply/socket. (Customer needs to provide suitable power supply/socket.)</li> </ol> <p><b><u>(Remarks <sup>1</sup>: For the split type air conditioner installation service, an on-site sighting service must be arranged in advance. The sighting fee is HK\$150 / visit. )</u></b></p>	
<b><u>Additional Installation Work Charges</u></b>	<b><u>Additional Charges (HK\$)</u></b>
Extra refrigerant pipe with refrigerant, pipe insulator and control wire (surface pipe)	\$ 70 (per ft.)
Extra drain pipe with pipe insulator (surface pipe)	\$ 25 (per ft.)
To dismantle the existing old split type air conditioner (1 x 1) / (1 x 2) / (1 x 3)	\$550/\$650/\$750 (per set)
Disposal the old split type air conditioner	FREE
Drill a hole (within 3 inch diameter) on inner wall and mend by cement (The wall thickness : 4 inch / 8 inch)	\$ 180/\$250 (per hole)

Install a new socket (within 10 ft.)	\$850 (per unit)
Normal clear glass / Patterned glass / Sandblasting glass (6mm thick and within 20 inch x 30 inch)	\$300 / \$400/ \$500 (per unit)
Air conditioner outdoor unit mounting frame: Aluminum Angle / Stainless Steel	\$550/ \$800 (per unit)
Emergency switch (within 30 ft.)	\$650 (per unit)
Installation of stainless steel water tray for outdoor unit	\$650 (per unit)
Install the Wifi adapter during the air conditioner standard installation service (excluding the wifi adapter setting and how to use) (Customer need to purchase the Wifi adapter by himself)	\$100 (per unit)
Install the Wifi adapter by another visit (excluding the wifi adapter setting and how to use) (Customer need to purchase the Wifi adapter by himself)	\$380 (per unit)
Additional surcharge for Discovery Bay	\$200 (per unit) (Sighting) \$380 (per unit) (Installation)
Additional surcharge for outlying island, restricted area and remote area	\$200(per unit) (Sighting) By Quote (per unit) (Installation)
Submission of Certificate of Completion of Minor Works MW05 (Under the simplified requirements of Minor Works)	By Quote

- 1) For the split type air conditioner installation service, an on-site sighting service must be arranged in advance. The sighting fee is HK\$150 / visit. The sighting fee will be charged even though the installation area is not suitable or customer do not employ our company to install the new split type air conditioner after the sighting service. Our company will provide the official quotation after the sighting service. The customer needs to confirm the quotation and complete the installation service within 30 days after the quotation issued. After the completion of the installation service, the paid sighting fee HK\$150 will be refunded from the installation service fee.
- 2) The Split Type Air Conditioner Standard Installation Service is only applicable on newly purchased and not installed Panasonic or Rasonic split type air conditioner
- 3) This price list is for reference purpose only. Price will be quoted separately under special circumstances. All the additional works and charges are subject to our quotation after the sighting service.
- 4) Other additional works not included on the above price list will be separately quoted. (Eg. Submission of Certificate of Completion of Minor Works MW05,

scaffolding fee).

- 5) The installation location of air conditioner is decided by the customer, who is obligated to obtain the permit from co-owner of property, owner's corporations management office, building management company, HK Housing Authority, etc. on the right to use the common part comply with the obligations of the Building Deed of mutual covenant. The customer should confirm the installation details with our installation technician before work. If there is any dispute on the installation location and need to change the location after the installation works starts, additional dismantle and re-installation fee will be charged to the customer.
- 6) 12-month warranty is provided for the installation work (Start from the installation complete date). The warranty includes (i) Air conditioner aluminum frame (newly installed); (ii) Silicone to seal the glass. The warranty does not include: scaffolding and safety racks, which must be provided by the customer; Problems caused by poor maintenance (such as water leakage due to insufficient regular maintenance of the air-conditioner)
- 7) Split Type Air Conditioner Standard Installation Service does not cover reinstallation, dismantling, transportation or setup of any accessories/exterior equipment of the product.
- 8) The power supply/ socket provided by the customer must comply the Code of Practice for Electricity (Wiring) Regulations ◦
- 9) Additional Installation work must arrange and complete with the standard installation work. Otherwise, an additional surcharge will be applied.
- 10) The customer need to present the Product Warranty Card together with the official purchase invoice issued by the dealers of Hong Kong or Macau to our technician for verification.
- 11) Any blockage should be cleared by the customer before work. A removal fee will be charged in case additional labour is required to move the appliance to a serviceable area.
- 12) If the installation position is unsuitable or the air conditioner is unable to install due to technical or safety issue, our company reserves the right to refuse to provide the installation service.
- 13) Installation Service is only applicable to Shun Hing group authorized Hong Kong Official goods.
- 14) In the event of any dispute, our Company reserves the right to make the final decision.

To book the installation service, please click [HERE](#) to contact us.